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Sted: Sandnes, kl 12:00 på huset 

Tilstede: Ørjan, Oddvar, Ernst, Tore, Børre 

Forfall: Sylvi, Else, Heid-Julie, Morten 
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Sak 1 Referat: Ansvarlig 

 OK. Leder 

Sak 2 Økonomi: Ansvarlig 

 Purringer på årsleie er sendt ut tidligere.  

Samtlige plass leiere har nå betalt inn årsleien. 

 

Regnskapstall viser overskudd. Innvesteringer kommer inn under komite punkter.  

Kasserer 

 

Sak 3 Info fra komiteer Ansvarlig 

 Plasskomiteen. 

Søknad fra plass 41 om platt med rekkverk. INNVILGES 

 

Arrangement.  
Liste for 2017 fremlagt. Noen justeringer blir gjort. 

 

 

Byggkomiteen 

Lyd plater til taket i salen er kjøpt inn, de blir montert etter jul. Nye lys i salen vil 

også bli montert. Lys tilbud er hentet inn, men vi utsetter innkjøp til monterings tid 

nærmer seg. 

Maling av tak vurderes nærmere, når arbeidet starter. 

 

Renovering av toaletter på huset. 

Børre redegjør for prosjektering.  

Det kjøpes inn materiell med budsjett 25.000 kr. 

Arbeid og tillegg for innleid arbeidskraft utsettes til 2017. 

 

Hjertestarter 

Merkeskilt får vi når vi kjører kurs. Vi ønsker å kjøre repetisjons kurs og et kurs 

for nye, på ny året.  

Kjøpt skap utgår, siden sekken ikke får plass inni. Vi vil vurderer en bedre 

opphengs plass. 
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Sak 4 Behandling av klagesak Ansvarlig 

 Klage fra plass 48  

Plass eier ønsker ikke å flytte seg, siden de mener de overholder brann avstand. 

Styret tar til etterretning at tildelingsteksten må bedres ved tildelinger, med 

følgende: 

«camping enhet skal sentreres mellom tilstøtende enheter uten å frata de 

muligheter for utvidelse og adkomst samt at brannavstand skal være størst mulig. 

Dog aldri under 3.00 meter» 

 

Styrets svar til klager: 

 

Siden vogn på plass 50 ikke er plassert gir vi følgende svar til klager: 

Styres vedtak: 
Dersom det viser seg at brann avstanden er overhold når vogn på plass 50 er 
plassert, kan enheten stå slik den gjør. 
 
Merknad: 
Styret er enig i at oppmålingen dere har gjort er korrekt, slik at vi også forventer 
at det ikke blir noen problemer når Jack kommer med sin vogn. 
Styret ser at det i tildelingen ikke står spesifisert at dere bør stå sentrert mellom 
naboene, slik at vi vil ikke kreve videre flytting pga det.  
Derimot vil styret oppfordre dere til å plassere enheten mest mulig i senter av 
tomten for å skape mest mulig brannavstand med hensyn til brannsikkerhet og 
eventuelt mindre konflikter med nabo. 

Styret 

Sak 5 Eventuelt Ansvarlig 

Sak 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 2 

 

Det må velges 2 revisorer, det avgjøres ved lodd trekning hvem som skal være på 

valg om 1 år for å sikre kontinuitet. 

Det er noen misforståelser angående krav til plass styret. 

Det er ikke behov for 2 selvstendige styrer. Kravet er at plassen skal drives av 

plass komite som består av ca 4 personer hvor max en kan ha verv i 

avdelingsstyret. 

 

Leder informerer Valg komite og videre arbeid i saken må være klart til 

årsmøteinnkallingen skal ut. 

    

Enkelte styremedlemmer opplever mye ubehagelig kritikk. 

Styret er kjent med at enkelt medlemmer utfordrer styremedlemmer både direkte 

og på sosiale medier. 

Styret ønsker ikke å kommentere dette, men oppfordrer styremedlemmer om å 

unngå å kommentere enkelt saker. 

Leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Leder 

 

 

 

 

 

Møte 

avsluttet:  

13:45  

 


